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Ηγούμενος Εφραίμ “Μέχρι τώρα για ενάμισι 
χρόνο σιωπούσα… αποφάσισα να μιλήσω”
Άγιοι - Πατέρες - Γέροντες / Γέρ. Εφραίμ Βατοπαιδινός / Υπόθεση Μονής Βατοπαιδίου

Ο Ηγούμενος της Ιεράς Μονής Βατοπαιδίου Αρχιμανδρίτης Εφραίμ στην εκπομπή 
«Νέοι Φάκελοι» με τον Αλέξη Παπαχελά, απάντησε σε όλα τα ερωτηματικά που 
υπάρχουν γύρω από το θέμα των ανταλλαγών, τις σχέσεις με τα πολιτικά 
πρόσωπα, την Αγία Ζώνη και ότι άλλο αφορά τον ίδιο και την Μονή.

Το Πρακτορείο Εκκλησιαστικών Ειδήσεων «Romfea.gr», επιμελήθηκε και 
δημοσιεύει παρακάτω τα σημαντικότερα σημεία της συνεντεύξεως του κ. 
Παπαχελά με τον Ηγούμενο Εφραίμ για όσους δεν μπόρεσαν να δουν την εκπομπή. 
(περισσότερα…)
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